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PROJEKT	SKUPINOVÉHO	VODOVODU	

Obec  Ostředek  spolu  se šesti  okolními  obcemi  zadala 

v roce 2014 u společnosti VRV a.s. vypracování studie pro projekt 

skupinového vodovodu s připojením na štolový přivaděč Želivka.  

Na  základě  vypracované  studie a následné optimalizace 

z důvodu  zvýšení  šance  na  dotaci,  byla  zástupci  VRV  a.s. 

doporučena realizace varianty vodovodu, která by zajistila kvalitní 

pitnou  vodu  ze  Želivky  pro  Ostředek  a Mžížovice  s garancí 

na 20 let.  Zajištění  vody  pro Třemošnici  a  Bělčice  by  vzhledem 

k poměru  nákladů  a počtu  obyvatel  bohužel  nemělo  šanci  získat 

dotaci. 

Celkové náklady na optimalizovanou variantu vodovodu, 

bez nákladů na projektovou dokumentaci, vytvoření dobrovolného 

svazku  obcí  a  odkup  pozemků,  by činily  ca.  181  miliónů  korun. 

Každá obec by nesla  část nákladů na  tzv. páteřní vodovod a  celé 

náklady na vodovod v rámci své obce. Projekt by měl velkou šanci 

získat  dotaci  z Operačního  programu  životní  prostředí  (OPŽP). 

Dotace  by  pokryla  ca.  63%  způsobilých  nákladů. V případě  jejího 

získání  by naše  obec  zaplatila  ze  svých  prostředků  zhruba 

8,8 miliónů korun. Část nákladů by pokryl přislíbený příspěvek ŘSD 

na zajištění  pitné  vody  jako  formu  kompenzace  za  znehodnocení 

vody  dálnicí.  Obec  Ostředek  sondovala  možnosti  získání  úvěru 

na financování stavby vodovodu. Při současných nízkých úrokových 

sazbách  a splácení  úvěru  po  dobu  20  let  by  nás  půjčení  peněz 

na vodovod stálo jen necelý milión korun.  

Studie  a  doporučená  varianta  vodovodu  byla 

prezentována  ve  dvou  etapách.  Nejprve  v předběžné  verzi  dne 

25. března  na  schůzce  starostů  všech  obcí  v Ostředku  a následně 

se 27. dubna  sešla ve Vranově  společně  zastupitelstva všech obcí 

a bylo  domluveno,  že  jednotlivá  zastupitelstva  projednají  záměr 

pokračovat  v projektu  do začátku  června  a  poté  se  starostové 

sejdou,  aby  ostatní  seznámili  s rozhodnutím  svých  zastupitelstev 

a domluvili se na dalším postupu.  

V naší  obci  byla  za  účelem  prezentace  závěrů  studie 

svolána  veřejná  schůze  a  proběhla  dotazníková  anketa,  v rámci 

které bylo odevzdáno 61 lístků s jednoznačným výsledkem 81,97% 

pro  realizaci,  16,39%  pro  realizaci  jen  s příspěvkem  ŘSD,  1,64% 

proti  realizaci.  Zastupitelstvo  obce  Ostředek  následně  na  svém 

zasedání 3. června jednohlasně schválilo zapojení obce do realizace 

navržené varianty skupinového vodovodu a současně dalo mandát 

starostovi obce, aby jednal i o případných jiných variantách, pokud 

by některá z obcí od záměru realizace vodovodu odstoupila. 

Na  setkání  v úterý  9.  června  v Choceradech  pak 

jednotlivé  obce  prezentovaly  svá  stanoviska.  Pokračování 

v projektu  odmítly  obce  Přestavlky,  Kozmice,  Hvězdonice  (čekají 

na nové  volby)  a  Chocerady.  Společností  VRV  a.s.  byly  nastíněny 

náklady  na  varianty  vodovodu  Vranov‐Ostředek‐Teplýšovice 

a Vranov‐Ostředek.  První  varianta  je  vzhledem  k nárůstu  nákladů 

nereálná pro obec  Teplýšovice, druhá má malou  šanci na  získání 

dotace. 

Zástupci obcí Ostředek, Vranov, Teplýšovice a Chocerady 

se domluvili, že se znovu setkají počátkem srpna.  Chocerady ještě 

zvažují,  že  by  se  zapojily  do  projektu  alespoň  pro  místní  část 

Komorní  Hrádek.  Obec  Kozmice  bude  výše  zmíněné  obce 

informovat,  zda  by  případně  souhlasila  s vedením  vodovodu 

a vybudování  vodojemu  na svém  území  s možností  budoucího 

připojení. Obě  tato  rozhodnutí budou mít  zásadní  vliv na  to,  zda 

projekt  vodovodu,  byť  v okleštěné  formě,  má  šanci  na  realizaci 

nebo budeme muset hledat  jiný způsob,  jak pro naši obec zajistit 

kvalitní pitnou vodu. 

O  dalším  vývoji  ohledně  vodovodu  vás  budeme 

informovat. 

Ing. Marek Škvor, starosta 

MALÍ	HASIČI	V	OSTŘEDKU	

V neděli  1.  března  2015  se  v salonku  ostředecké 

restaurace konal první nábor malých hasičů, kde byly děti  i rodiče 

informováni  o  možnosti  zapojení  do  práce  a  aktivit  Sboru 

dobrovolných hasičů v Ostředku. 

Pokračování na straně 8 
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VEŘEJNÁ	SBÍRKA	
Obec Ostředek ve spolupráci s SDH Ostředek pořádá veřejnou 

sbírku  „Pomoc  pozůstalé  rodině“.  Finanční  prostředky  budou  použity 

na zabezpečení  dětí  po  zesnulém  Jiřím  Schovánkovi.  Pokud  chcete 

rodinu podpořit a pomoci v nelehké  situaci,  zasílejte  jakoukoliv  částku 

na účet 3868683399/0800. 

Sbírka probíhá od 20. 04. 2015 do 31. 08. 2015 

Za Vaši laskavost předem děkují obec Ostředek a SDH Ostředek. 

INFORMOVÁNÍ	OBČANŮ	POMOCÍ	SMS	
Obec  Ostředek  plánuje  v  brzké  době  začít  se  zkušebním 

provozem  systému  informování  občanů  pomocí  SMS  zpráv.  Cílem 

je zlepšit informovanost občanů obce Ostředek o dění v obci. Současně 

se  k  vám  tímto  způsobem  velmi  rychle  dostanou  důležité  informace 

či výzvy. Zájemce o tuto službu prosíme, aby nám sdělili telefonní číslo, 

na  které  si  přejí  informace  zasílat. Učinit  tak můžete  e‐mailem  nebo 

osobně  v  kanceláři  OÚ.  Služba  je  bezplatná.  Poskytnutím  svého 

telefonního  čísla  každý  z  vás  vyjadřuje  svůj  souhlas  se  zařazením 

do databáze pro odesílání SMS zpráv. Věříme, že se nová služba osvědčí 

a přispěje k vaší větší informovanosti. 

HRNEK	SE	ZNAKEM	OBCE	OSTŘEDEK	

Na  Obecním  úřadě  Ostředek je  možné  zakoupit 
hrnek se znakem naší obce. Cena je 100Kč. 

CO	SE	DĚLO	V	TŘEMOŠNICI	
V sobotu  25.  dubna  se  uskutečnila  akce  Vyčištěno,  které 

se zúčastnilo 41 občanů. Při této akci se udělalo téměř všechno, co jsme 

si naplánovali na  celý  rok. Nabílil  se  skládek vedle bývalého obchodu, 

natřela se okna a zábradlí u bývalého obchodu, zakoupili jsme betonové 

obrubníky  a  udělali  ohraničení  trávníku  v parčíku,  natřeli  jsme  stoly 

a lavičky  v parčíku,  sebraly  odpadky  ve škarpách,  vyčistili  chodníky, 

zvětšili  chodník  z dlaždic pod kontejnery. Hasiči vyklidili půdu v bývalé 

škole.  Děkujeme  obecnímu  úřadu  za zajištění  ochranných  pomůcek 

a občerstvení  na  tuto  akci. Myslím,  že jsme  všichni měli  dobrý  pocit 

z dobře vykonané práce.   

Poslední  den  v měsíci  dubnu  se  pálí  „čarodějnice“. 

My v Třemošnici  „čarodějnice“  nepálíme,  ale  stavíme  na  návsi  velkou 

máj,  kterou  musíme  hlídat  až  do  ranních  hodin.  V  poslední  době 

se stává, že pokud není máj hlídána, mládež z okolních vesnic  ji porazí 

a to  je ostuda! Proto pálíme oheň u máje,  kde  si opékáme  špekáčky, 

popíjí  se  pivo,  hraje  na  kytaru  a  společně  si  zazpíváme.  Letos májku 

do rána nehlídala mládež, ale stará garda a májku uhlídali. Každoročně 

pak  májku  dražíme.  Letos  to  bylo  v sobotu  13. června.  Opět  jsme 

opékali  špekáčky,  hrálo  se  na  kytaru  a  zpívalo  se. Myslím,  že  se  tato 

akce všem, kteří se zúčastnili, líbila. 

V pátek  19.  června  se  konala  veřejná  schůze,  které  se 

zúčastnilo  26  občanů.  Pravidelně  se  této  schůze  zúčastňují  zástupci 

obecního  úřadu,  kteří  nás  seznamují  s činností  zastupitelstva 

a ochotně odpovídají na naše dotazy. Děkujeme. 

Marie Smítková, předsedkyně osadního výboru 

	

NOVÁ	TŘÍDA	V	MŠ	CHOCERADY	
Mateřská  škola  v Choceradech  bude  zřizovat  novou 

třídu,  kam by měly být umístěny  i děti  z Ostředka,  které nebyly 

z kapacitních důvodů přijaty do předškolního  vzdělávání pro  rok 

2015/2016. Přijaty byly pouze dvě děti předškolního věku. Obec 

přislíbila  na  žádost  obce  Chocerady,  vycházející  ze  smlouvy 

o společném  školském  obvodu,  zaplatit  za  každé  dítě  příspěvek 

5.000Kč  a  dále  jednorázový  dar  50.000Kč  na  rekonstrukci  části 

budovy  (současně  je  zde  knihovna),  která  bude  přestavěna  na 

novou třídu. Jsme tomu rádi za rodiče dětí hlásících se letos, ale i 

za  rodiče,  které  budou  umísťovat  své  děti  v budoucnu.  Trend 

nedostatku míst v mateřských školách stále přetrvává, rozhodnutí 

zastupitelstva  je tedy  zárukou,  že  místa  pro  děti  z naší  obce 

budou.  RL 

SBÍRKA	POUŽITÉHO	OBLEČENÍ	
Sbírka  pro  Diakonii  byla  velmi  úspěšná.  Ošacení 

a péřových  pokrývek  se  sebralo  75  pytlů.  V  dětském  koutku 

v knihovně už máme hraček dost. Za dary všem děkuji. 

Libuše Drožová, knihovnice 

MODERNIZACE	D1		
Dne  4.  července  2015  bude  uzavřen most  nad  dálnicí 

D1 na silnici č. 110 Benešov ‐ Sázava. Objízdná trasa povede přes 

obec  Ostředek.  Ve  dnech  5.  ‐  6.  bude  most  snesen.  V  rámci 

objížďky proběhlo několik  jednání, projednala  se opatření, která 

zlepší bezpečnost obce Ostředek. Požadováno bylo: značka Zákaz 

stání v obci v obou směrech  (ve středu obce), dále na křižovatce 

ve  Mžížovicích  bude  Stopka  doplněna  Stop  čárou,  dojde  zde 

ke změně  přednosti  v  jízdě,  hl.  silnice  bude  z Ostředka  směrem 

k dálnici. Od Mžížovic se bude dávat přednost. Dále se projednalo 

přidání  autobusové  zastávky,  ČSAD  souhlasí.  Vznikne  dočasný 

přechod ze zahrady OÚ na panelovou cestu u hospody, který bude 

ohraničen  city  bloky.  Pouze  dočasně  bude  umístěno  zrcadlo 

na křižovatce  u  úřadu  (U  Nenáhlů),  dopravní  inspektorát  nedal 

souhlas  s  trvalým  umístěním  (dle  vyjádření  Policie  ČR  ‐zrcadla 

bezpečnost  spíše  snižují  ‐  nebezpečí  pro  cyklisty).  U  všech 

nemovitostí, které  těsně sousedí  s hlavní  silnicí v Ostředku, kudy 

bude vedena objížďka, bude proveden pasport stavu domu před 

a po  ukončení  objížďky.  Rychlost  v  centru  obce  Ostředek  bude 

snížena na 30 km/hod. V návaznosti na výše uvedené se podařilo 

dojednat  rekonstrukci  obecní  cesty mezi  Bělčicemi  a  Komorním 

Hrádkem,  v  úseku  za  odbočkou  k hájovně  Komorní  Hrádek. 

Společnost Metrostav  a.s.  již  provedla  opravu  a  rozšíření.  Dále 

je přislíben materiál z oprav dálnice, který bude použit na opravy 

obecních  cest.  Obrus  z  dálnice  bude  uložen  v  areálu  SPZV 

Ostředek. 

Modernizace  dálnice  je  nutná,  je  za  svou  životností. 

Zhotovitel  uvedl,  že  práce  budou  probíhat  i  v  zimě,  pokud 

to počasí dovolí. Termín dokončení nového mostu je podle smluv 

v květnu 2016. Zhotovitel  se  jej dle počasí bude  snažit dokončit 

do konce  roku  2015. D1  bude  uzavřená  pouze  na  14h  přes  noc 

od 21km  po  41km  Šternov,  objízdné  trasy  povedou  přes  Tábor 

až na Humpolec 90 exit. 
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V červnu se v Ostředku narodila Nela Škvorová, gratulujeme.
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Pro  uzavírku  bělčického  mostu  se  chystají  dvě  etapy. 

První v  tomto  roce,  ta bude znamenat  částečné omezení, občanů 

Bělčic se to ale nedotkne, bude umístěna značka omezení rychlosti 

30km/h  a  značka  Práce  na  silnici,  budou  momentální  uzavírky, 

nemělo by se to týkat pěších a motoristů a po dohodě by mělo  jít 

projet (montáž a demontáž konstrukce). Tato etapa bude probíhat 

3  ‐  4  týdny.  Druhá  etapa  proběhne  příští  rok  a  bude  znamenat 

demolici  a  výstavbu  nového mostu,  levého  i  pravého.  Obyvatel 

se to  dotkne  více,  jedná  se  s  obcí  o možnosti  celkové  uzavírky, 

která  by  neměla  přesáhnout  5  –  7  dní. Domluvena  rekonstrukce 

cesty  na  Komorní  Hrádek,  čímž  se  zlepšila  dopravní  obslužnost 

Bělčic v případě uzavírky. 

Mgr. Pavel Zeman, místostarosta 

ZASTUPITELSTVO	OBCE	

Od posledního vydání Ostředeckého zpravodaje proběhla 

čtyři  zasedání  Zastupitelstva.  Při květnovém  zasedání  podala 

zastupitelka Klára Škvorová svou  rezignaci na mandát zastupitele, 

náhradníci  Ing. František  Škvor  a Mgr.  Johana  Stanovská  se  poté 

postupně  vzdali mandátu  zastupitele.  Zastupitelstvo  tedy  zůstává 

ve  složení  6ti  členů.  Příští  zasedání  se  uskuteční  29.  června 

od 19 hodin. 

Dne  28.  května  se  konala  veřejná  schůze, 

kde se projednávalo  především  připojení  na  štolový  přivaděč 

Želivka, objížďka přes obec Ostředek a dále rozpočet obce. 

V	BODECH	ZE	ZÁPISŮ	ZE	ZASTUPITELSTVA	

Č. 7/2015 z 2. dubna 

 Anna  Škvorová,  DiS.,  nová  členka  Zastupitelstva  obce 
Ostředek,  složila  slib  zastupitele.  Současně  byla  zvolena  členkou 
finančního výboru. 

 Zastupitelstvo  schválilo  neinvestiční  dotaci  pro  Základní 
školu v Divišově ve výši 3.000 Kč. 

 Zastupitelstvo  schválilo  poskytnutí  finančního  daru 
15.000  Kč  na  krytí  akutních  finančních  potřeb  rodiny  zesnulého 
zastupitele  J.  S.  Zároveň  schválilo  vyhlášení  veřejné  sbírky 
na pomoc pozůstalé rodině. 

 Byla  podána  žádost  o  dotaci  na  modernizaci  obecní 
knihovny v Ostředku. 

Č. 8/2015 z 22. dubna 

 Zastupitelstvo obce schválilo navržené postupy při řešení 
havarijní stavu budovy školy v Třemošnici (statické posouzení, ...). 

 Zastupitelstvo  obce  schválilo  vklad  ve  výši  35.000  Kč 
do veřejné sbírky Pomoc pozůstalé rodině. 

 Byl řešen projekt „Snížení energetické náročnosti budovy 
OÚ“. 

 Řešila  se  žádost  o  příspěvek  na  umístění  dětí 
do MŠ Teplýšovice, ta byla zamítnuta na dalším zasedání. 

Č. 9/2015 z 3. června 

 Zastupitelstvo  schválilo  zapojení  do  projektu 
skupinového  vodovodu  –  přivaděč  Želivka  včetně  vstupu 
do za tímto účelem v budoucnosti vytvořeného svazku obcí. 

 Zastupitelstvo  schválilo  profinancování  faktur 
od společnosti ABP Consulting a.s.  (projekt  zateplení budovy OÚ) 
úvěrem. 

 Zastupitelstvo  schválilo  zadání  vypracování  projektové 
dokumentace na vyčištění rybníka v Bělčicích. 

 Zastupitelstvo  schválilo  dar  pro  obec  Chocerady 
na zařízení nově vytvořené třídy MŠ ve výši 50.000 Kč. 

 Zastupitelstvo souhlasí s realizací skladu pneumatik firmy 
Propneu  s.r.o.  a  požaduje  řešení  ozelenění  areálu  a  skladování 
pneumatik  pouze  uvnitř  areálu.  Dále  zastupitelstvo  požaduje 
barevné řešení stěn skladu. 

 Zastupitelstvo  nesouhlasí  se  zachováním  výše 
protihlukových stěn u Třemošnice a Ostředku a požaduje zajištění 
nepropustného  odvodu  povrchové  vody  podle  tělesa  dálnice 
od nájezdu  exitu  34  k  mostu  silnice  II/113,  aby  nedocházelo 
k dalšímu znečišťování zdrojů pitné vody v obci Ostředek. 

Č. 10/2015 z 22. června 

 Zastupitelstvo  souhlasí  s ukončením  nájemní  smlouvy 
na pronájem  restaurace a obchodu k 30.  červnu 2015 a  současně 
schvaluje  dohodu  skončení  nájmu.  Obec  se  pokusí  zajistit 
pojízdnou prodejnu na další měsíce. 

 Informace  ze  setkání  starostů  ohledně  projektu 
skupinového vodovodu (viz str. 1) 

 Zastupitelstvo schválilo návrh smlouvy o dílo s firmou BES 
s.r.o.  na  realizaci  opravy  komunikací  a  mostku  ve  Mžížovicích 
poškozených přívalovými dešti v r. 2013. 

Zastupitelé řešili na svých jednáních mnohé další, to vše však není 

možné do zpravodaje dát, vybírám proto pouze  informace týkající 

se většiny obyvatel obce nebo informace pro občany důležité. 

RL 

ROZKLIKÁVACÍ	ROZPOČET	
Vážení  spoluobčané,  v nedávné době byl na  stránky obce přidán 

odkaz  na "rozklikávací  rozpočet".  Touto  cestou  bychom  rádi 

představili  další  nástroj,  který  slouží  k  přímé  informovanosti 

občanů o hospodaření s veřejnými prostředky.   

Co  je  to  rozpočet?  Rozpočet  lze  chápat  jako  plán 

hospodaření obce na jeden kalendářní rok. Sestavuje se na základě 

očekávaného  vývoje  obce  a ekonomiky.  V  průběhu  roku  může 

docházet  k  úpravám  rozpočtu  prostřednictvím  tzv.  rozpočtových 

opatření,  které  slouží  k provedení  změn  v  některých  částech 

rozpočtu.  Zpravidla  se  jedná  o  přesuny  částek mezi  jednotlivými 

položkami  rozpočtu,  reakci na neočekávané události nebo korekci 

podle  aktuálního  vývoje  situace  (např.  výběr  daní).  Rozpočet 

i rozpočtová opatření schvaluje zastupitelstvo obce. 

Během  roku  jsou všechny uskutečněné  finanční operace 

zaznamenávány v účetnictví a na  jednotlivých položkách rozpočtu 

pak  lze  sledovat  aktuální  plnění  příjmů  a  čerpání  výdajů.  Údaje 

o skutečnosti  se  aktualizují  1×  měsíčně  po  provedení  měsíční 

účetní závěrky, vždy do 15. dne následujícího měsíce. 

Rozklikávací  rozpočet  umožňuje  přehledně  zobrazit 

strukturu  rozpočtu  (odkud  plynou  příjmy  a  za  co  se  utrácí) 

a porovnávat plány se skutečností.   

Tato  aplikace  umožní,  aby  každý  občan  zjistil,  kolik 

a jakým způsobem obec peníze získává a také, jak s nimi nakládá. 

Daniela Beranová, předsedkyně finančního výboru 

 Vydává  obec  Ostředek.  Na  zpravodaji  spolupracovali:  Bc.  Renáta 
Lokajíčková,  DiS.,  korektorka  Mgr.  Alena  Měchurová  a další  uvedení 
přispívající.  V Ostředku  dne  23.  června  2015,  číslo  2/2015.  Náklad  200 
výtisků. Vychází  čtvrtletně.  Za obsah  zodpovídá  šéfredaktorka  Bc. Renáta 
Lokajíčková,  DiS.  Evidenční  číslo  zpravodaje  MK ČR  E 22131. 
www.ouostredek.cz. Tel. 731 468 497. 
E‐mail: zpravodaj@ouostredek.cz. Příští uzávěrka bude 12. září 2015. Fotky 
z různých  akcí  naleznete  na  internetové 

adrese: http://obecostredek.rajce.idnes.cz/. 



CO SE

4 

KLU

ostřed

po tra

horou

z pern

obsah

jsme 

pro  z

možn

Účast

„Kouz

výcho

renes

Panny

dosta

mezi 

expoz

celulo

Japon

v pok

rozleh

prohlí

linkov

pokra

parke

parke

a pos

VYŘ

se mo

E UDÁLO 
 

B	OSTŘEDEC

Jak  jsme 

deckých  senior

ase: Lovecký zá

u, zámek Žleby 

V Perníkov

níkářského  řem

hují přes  tisíc p

viděli:  ohniště 

zloděje  perníku

ost ochutnání d

Dalším  na

tnili  jsme  se 

zlo  romantickéh

odního  a  jižníh

sanční  arkádov

y Marie. Prohlí

l velký čerstvě 

Posledním

trámy,  okénk

zice. Společně t

oidové  i  nové

nska,  ale  i  da

ojíčkách  a  čto

hlý park, který j

Další  zájez

ídka  zámecké

vým  autobusem

ačovali  ekovláč

em  takovými  m

em  jsme  si 

eděli na nádvoř

EZÁVÁNÍ	OV

 V  pátek 

oc dařilo a douf

CKÝCH	SENIO

informovali  v m

rek  ve  spoluprá

meček – Perník

a muzeum pan

vé  chaloupce  js

mesla  a  pardu

perníku celé ČR

pro Dvanáct m

u  a  další  zajím

dobrých perník

avštíveným  mí

prohlídky  prv

ho zámku“. Vid

o  křídla,  záme

vé  nádvoří  s oc

ídka  zámku  sko

upečený koláč.

  navštíveným 

ky  a  zákoutími

tu žijí panenky 

é.  Jsou  tu  pa

alších  zemí.  Sp

ou  pohádkové 

je nově upraven

zd,  který  jsme

ho  parku  v K

m  z Ostředka 

čkem  z Benešov

místy,  která  se

prohlédli  rozk

ří zámku při do

OCE	
17.  dubna  pro

fáme, že bude o

OREK	
minulém  zprav

áci  s obcí dne 

ková chaloupka

enek ve Zruči n

sme  se dozvěd

bického  perník

R.  Jedná se o ví

so

zah

pe

Pe

taj

do

Jež

do

a 

po

měsíčků, Úl  pr

mavosti.  V Pern

ků s několika dr

ístem  byl  zám

vního  zámecké

děli  jsme  repre

ckou  zbrojnici,

chozy  a  záme

ončila  v zámec

. 

byl  zručský  zám

i  „Království  p

staré porceláno

nenky  z České

polečně  se  vo

knížky.  V oko

n. 

e  uspořádali  d

Konopišti.  V 9:

do  Benešova 

va  do  Konopiš

e  běžně  nenav

kvetlou  Růžov

bré kávě. 

oběhla  v  Ostře

o dílny i nadále 

vodaji,  uspořád

2.  května 2015

a, Ráby pod Kun

nad Sázavou. 

ěli mnoho  zajím

ku.  Výstavní  e

ítězné práce z 

utěží. Medové 

hrnují návštěvu

rníku  s měs

rníkov,  p

uplným 

o perníkářské 

žibaby 

o Medového ráj

Pekla.  V

ohádkové  e

o  včelku Máju,

níkové  chaloup

uhy kávy. 

mek  Žleby  u 

ého  okruhu  s

ezentační sály a

  romantické  in

ckou  kapli  Na

ké  kuchyni,  kd

mek,  kde  je  um

panenek„.  Je  t

ové, papírové, 

é  republiky,  A

ozí  v kočárkách

olí  zámku  se 

dne  11.  červn

30  hod.  jsme

a  dále  v 11:0

ště.  Ekovláček 

vštěvují.  Při  pro

vou  zahradu, 

Ing. Jana Str

edku  dílna  vyř

do ovoce. 

vedením 

K

si účastnice 

„Ovoce  pro

vyřezaly 

objekty.  By

ananasový 

labuť  z jablk

z pom

a grepu.

zájem. 

dal  klub 

5  zájezd 

nětickou 

mavého 

expozice 

různých 

  zážitky 

u muzea 

stečkem 

putování 

lesem 

dílny 

a dále 

je, Nebe 

V areálu 

expozice 

,  vězení 

pce  byla 

Čáslavi. 

názvem 

a salóny 

nteriéry, 

avštívení 

e  každý 

místěno 

to  stálá 

látkové, 

Ameriky, 

h,  bydlí 

nachází 

na,  byla 

e  odjeli 

00  hod. 

projíždí 

ocházce 

skleník 

rnadová 

řezávání 

Pod 

Aleny 

ubíkové 

kurzu 

radost“ 

krásné 

yly  jimi 

vozík, 

ka,  růže 

meranče 

Všem 

RL 

D

v

ž

P

b

n

p

p

s

D

n

s

p

d

s

i

M

h

n

k

d

P

c

s

a

o

h

s

DEN	MATEK
Letošn

v restauraci.  Pr

eně  kytičku  a 

Pozvané  mami

babičky  se  po

nejen  k

připraveným 

představení,  ale

ladkými zákusk

DĚTSKÝ	DEN
Dětský

na fotbalovém h

tanovištích. Jez

policisté.  Ti  p

dopravním  zna

i zopakovat,  ja

BESIP, který vě

Mezi další soutě

házení  kuželkam

na kuželky.  Hrá

kužely,  projít  se

disciplíny dostáv

Po  absolvování 

chtěl, mohl  si  n

tav  únavy,  stav

alkoholu.  U  Ko

ochutnávaly  se 

hadicí  na cíl,  c

i účastníci odne

Bohusl

Libuše Neradov

Věr

Všem jub

ní  Den  matek 

ogram  pro  ma

dárek. 

nky  a 

otěšily 

krásně 

e  také 

ky.  RL 

	S	CPV	
ý den jsme si o

hřišti  v Ostředk

zdily na dopravn

přijeli  v  polic

čkám  se  moh

k  se  chovat  př

noval dětem re

ěžní disciplíny p

mi  do  koše,  h

l  se  také  min

e  na  chůdách 

valy odměny. 

všech  stanovi

následně  vyzko

v  po  požití ma

liby  se  mohly 

slané  i  sladké

což  byl  pro 

esli barevný bal

ava Neradová a J

vá, Alena Kobián
z O

a Jíšová z Třemoš

bilantům blahopř

jsme  společně

aminky  a  babi

sdruže

a moc

byli te

zpívaly

a před

Nakon

opět úžasně uži

ku. Děti  soutěž

ním hřišti, kde 

cejních  vozech

ly  děti  naučit 

ři  jízdě  na  kole

eflexní pásky. 

patřila dráha p

házení  míčky  d

nigolf.  Děti  si 

nebo  si  posklá

išť  získalo  každ

oušet  brýle,  kte

arihuany  nebo 

děti  občerstvi

é mňamky.  Has

děti  jistě  tak

lónek. 

Jaroslav Kocábek

nová ml., Ivana D
Ostředka 
ošnice a Jan Ptáče

řejeme a přejeme

 

ě  oslavili  11.  k

čky  připravily 

ení Cesty pro  v

 se jim vydařil. 

entokrát i tatínc

y,  t

dnášely 

nec  rozdaly 

li. Tentokrát se

žily  celkem na 

měli dozor opr

h.  Díky  umís

něco  nového

e. Na  akci  se  p

pro skokany v p

do  nádoby  a k

mohly  zaběhat

ádat  puzzle. U 

dé  dítě  diplom

eré  navozovaly

stav  s  1  ‐  2  p

it,  opékaly  se 

siči  připravili  s

ké  zážitek.  Na

k ze Mžížovic 

vořáková a Jan L

ek z Bělčic 

e hodně zdraví 

2/2015 

května 

členky 

venkov 

 Vítáni 

ci. Děti 

tančily 

básně. 

každé 

e konal 

sedmi 

avdoví 

těným 

  nebo 

podílel 

 

pytlích, 

roužky 

t  mezi 

každé 

m.  Kdo 

y  např. 

romile 

buřty, 

tříkání 

akonec 

RL 

Lukeš 



KULTURA 
 

2/2015  5 

VELIKONOČNÍ	DÍLNY	

 
Velikonoční  dílny  v dubnu  měly  jako  každoročně  velkou 
návštěvnost.  Zdobily  se  perníčky,  vajíčka,  pletla  se  pomlázka 
a tvořily se další krásné velikonoční dekorace.  RL 

VYČIŠTĚNO	
Jako  každý  rok,  tak  i  letos  byla  dne  25.  dubna  2015 

uskutečněna  akce  „Vyčištěno“. Úklidu  obce  a  okolí  se  zúčastnilo 
celkem  80  občanů,  z toho  v Třemošnici  41. Hlavním  úkolem  této 
akce bylo vyklizení a vyčištění půdy v budově obecního úřadu, kde 
probíhá  v současné  době  rekonstrukce.  Dále  byly  vyčištěny 
a uklizeny tyto prostory: 

‐ upraven parčík před restaurací v Ostředku 

‐ zameten chodník a náves v Ostředku 

‐ vyčištěn zarostlý a zanešený svod povrchové vody ve Mžižovicích 

‐ hasičskou cisternou se čistila komunikace 

V Třemošnici  byla  také  vyklizena  půda  v budově  bývalé  školy, 
proveden úklid návsi a nátěr dětských prolézaček. 

Všichni zúčastnění dostali od obce oběd. 

Děkujeme všem, kterým není vzhled naší obce lhostejný. 

Blanka Svobodová 

 

 

 

 

 

 

 

 

OSTŘEDECKÁ	POUŤ	
Od  pátku  15.  května  jsme měli  v Ostředku  pouť.  Přijel 

malý  řetízkový  kolotoč,  mašinka  s autíčkem  na kolejích  a  velký 
skákací hrad  ve  tvaru pirátské  lodi. Na pouti nechyběl  ani  stánek 
se sladkými  dobrotami.  Pouťové  atrakce  točili  už v pátek 
odpoledne a odjížděli v neděli, když už se všechny děti nabažily. 

V sobotu večer  jsme se mohli společně sejít na pouťové 
zábavě. Zahrála  kapela  Profil  a  účastníci,  i  když  ve  skromném 
počtu, to opravdu roztočili.  RL 

ČEKÁ	NÁS	

POHÁDKOVÝ	KONEC	PRÁZDNIN	
Rozloučení s prázdninami  je naplánováno  jako předchozí 

ročníky na neděli 30. srpna. Podrobnosti upřesníme na plakátech. 
Pokud  to  vyjde,  bude  opět  divadlo  pro  děti,  při  hezkém  počasí 
uspořádáme opékání buřtů. 

SETKÁNÍ	SENIORŮ	3.	ŘÍJNA	
Informace upřesníme na plakátech. Měla by hrát  stejně 

jako minulý rok živá hudba, chybět nebudou soutěže a občerstvení. 

SLAVNOST	VÍTÁNÍ	OBČÁNKŮ	
Dne  19.  září  se  bude  konat  vítání  nových  občánků. 

Prosíme rodiče, kteří budou mít zájem účastnit se se svými dětmi 
této  akce,  aby  sledovali  informace  na  webových  stránkách 
a nástěnkách. 

DIVADELNÍ	ZÁJEZD	DO	PRAHY	
Zájezd  se  uskuteční  během  září  nebo  října.  Divadelní 

sezóna  začíná  od  září,  ale  již  teď  je  nutné  lístky  rezervovat. 
Ve všech  divadlech  na  toto  období  ještě  program  nemají,  ale 
vybírám  doufám  velice  kvalitní  divadelní  hry.  Nabízím  tři 
představení. 

 25. září od 19 hod. 320 Kč Divadlo ABC „V+W Revue“. 

 27. září od 19 hod. 450 Kč Divadlo Bez Zábradlí „Jistě pane 
premiére“. Divadelní komedie o politice vycházející z divácky 
velice úspěšného „britcomu“ „Jistě pane ministře“. 

 9. října od 19 hod. 330 Kč Žižkovské divadlo Járy Cimrmana, 
představení  „Drobečky  z perníku“  hostujícího  Divadla 
A. Dvořáka Příbram. 

Všechna  představení  jsou  v  jednání.  Dejte  vědět  do  konce 
července,  zda  máte  o  některé  z představení  zájem,  pojedeme 
pouze na jedno z nich. Děkuji  RL 

 

 

CVIČENÍ	JÓGY	
Milí  přátelé  jógy,  otepluje  se,  a  tak  jsme  zavedli 

cvičení pod širým nebem. Moc se nám to  líbilo, a pokud bude 
hezky,  scházet  se  budeme  v parku  za  hasičskou  nádrží.    Letní 
jóga  v Ostředku:  červen  ‐  všechny  neděle  18:00  ‐  19:30, 
červenec  –  prázdniny,  srpen  ‐  všechny  neděle  18:00  ‐  19:30. 
Dále  bych  vás  chtěla  pozvat  na  cvičení  naší  lektorky  Jolany 
Soukupové  v Choceradech.  Uskuteční  se  v sobotu  22. srpna, 
bude se cvičit, přednášet o  zdravé výživě, meditovat. Program 
proběhne v MŠ Človíček, více na našem webu.   RL 

 

Rozloučili  jsme  se  s naší  milou  občankou  Alenou  Kobiánovou 
z Ostředka. Její úsměv nám bude chybět. Upřímnou soustrast. 
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TJ	SOKOL	OSTŘEDEK	
Uplynulé  tři měsíce  se  v  naší  TJ  nesly  převážně  ve  znamení 

fotbalu.  Fotbalisté  si  nyní  užívají  zaslouženou  letní  přestávku,  aby 

se začátkem srpna začali připravovat na novou sezónu. Máme za sebou 

i  naší  největší  akci  letošního  roku  ‐  pátý  ročník  Sokolského  dne 

a nezapomněli jsme ani na kulturu v podobě pouťové zábavy. Podpořili 

jsme  také  dětský  den  pořádaný  poslední  květnovou  sobotu 

na fotbalovém hřišti. 

FOTBALISTÉ	SKONČILI	NA	TŘETÍM	MÍSTĚ	
Naši  dospělí  fotbalisté  se  v průběhu  jara  rozehráli  k velmi 

dobrým  výkonům  a  zaslouženě  si  získali  respekt  soupeřů.  Škoda, 

že jejich hra nepřilákala na zápasy více diváků. Stejně jako vloni na jaře, 

postihla náš tým i letos velká marodka. Zranění postupně vyřadila ze hry 

Pepu Šilhavého, Jirku Škvora, Edu Špalka, Lukáše Uršice, Petra Eichlera 

a Kamila Krejcárka, a tak na poslední zápasy byl trenér Mirek Lejček rád, 

že  v kabině  před  zápasem  napočítal  alespoň  jedenáct  hráčů.  Jelikož 

se jedná  většinou  o  dlouhodobá  zranění,  bude  se  muset  tým 

pro podzimní část nové sezóny o několik hráčů doplnit. 

V konečné  tabulce  patří  našemu  celku  bronzová  pozice. 

Na druhé  Čerčany,  se  kterými  jsme  prohráli  v posledním  kole,  jsme 

ztratili pouhý bodík. 

 

Nejlepším  střelcem  Ostředku  se  v  jarních  zápasech  stal 

s jedenácti  góly  suverénně  Jakub Horák,  který  u  nás  na  jaře  hostoval 

z Teplýšovic. Věříme, že doma, v Ostředku, zůstane i na podzim a svými 

góly požene naše fotbalisty za dalšími vítězstvími. 

Rozlučka  se  sezónou  bude  letos  netradiční.  V sobotu 

27. června absolvují naši fotbalisté jízdu parním vlakem z Prahy Bráníka 

do Postupic. Bude to určitě parádní jízda! 

FOTBALOVÝ	POTĚR	
Náš  klub  v okresních  soutěžích  reprezentovaly  dva  týmy  – 

starší  přípravka  a  starší  žáci.  U  mládeže  nejsou  až  tak  podstatné 

výsledky, důležitější je předvedená hra a radost z fotbalu, nicméně i po 

stránce  výsledků  bylo  patrné  zlepšení  oproti  podzimu.  Oba  týmy  si 

připsaly  několik  výher  a  nebyly  tak  jen  otloukánky  na  posledních 

místech, jako tomu bylo v loňském roce. 

Plánovaná  spolupráce  s FKM  Posázaví  se  bude  bohužel 

realizovat jen v omezené míře, protože na obou stranách záměr narazil 

na neochotu rodičů jezdit do Ostředka nebo naopak do Ratají, kde FKM 

sídlí. 

Do soutěží OFS Benešov pro sezónu 2015/16 přihlásíme tedy 

opět  jen dva  týmy  –  tentokráte mladší  a  starší  žáky. Bez  zapojení do 

pravidelné  soutěže  budeme  mít  tým  přípravky,  který  by  měl 

sehrát během sezóny několik přátelských zápasů. 

Záměr vytvořit pro  sezónu 2015/16 dívčí dorostenecké 

družstvo,  případně  dívčí  přípravku  se  bohužel  také  neuskuteční, 

protože se nepodařilo sehnat dostatečný počet dívek.  Ostředecká 

děvčata ovšem budou nadále moci hrát na střídavý start i soutěže 

ženského fotbalu za Minervu FF. 

Velké  poděkování  patří  všem,  kteří  se  o  naše 

mládežnické týmy starají. 

I  nadále  hledáme  nové  malé  fotbalisty  a  fotbalistky. 

Pokud máte doma chlapce nebo děvčata ve věku od 5 let do 14 let 

se zájmem o fotbal, velmi rádi je mezi námi přivítáme! 

STOLNÍ	TENIS	
V předchozím  vydání  Zpravodaje  jsme  vás  informovali, 

že  naši  stolní  tenisté  si  vybojovali  právo  účasti  v baráži  o  třetí 

třídu. Konfrontace s předposledním týmem OP‐3 – hráči TJ Sokol 

Pyšely  B  nastavila  našim  borcům  velmi  krutě  zrcadlo  jejich 

výkonnosti. 

Po  vysokých  porážkách  2:16  a  0:18  poznali,  že  rozdíl 

mezi  oběma  soutěžemi  je  hodně  velký.  Neúspěch  v barážovém 

dvojzápase  jim ale  chuť do hry nevzal,  spíše naopak. Naši  stolní 

tenisté  začali  využívat  služeb  vlašimského  trenéra  Luboše 

Pěnkavy, za kterým dojíždějí do Vlašimi. 

Stolní  tenisté mají  v  plánu  přihlásit  do  soutěže,  která 

začne  v říjnu,  znovu  dva  týmy.  Pokud  se  do  soutěží  přihlásí 

alespoň  dvě  nová  družstva,  tak  je  velmi  pravděpodobné,  že  by 

naše áčko administrativně postoupilo do třetí třídy. 

Oddíl má zažádáno přes krajskou dotaci o dva nové stoly 

a  tréninkového robota.  Jak žádost dopadne, by měli znát během 

léta. 

SOKOLSKÝ	DEN	
V sobotu 20. června jsme na fotbalovém hřišti uspořádali 

v pořadí  již  pátý  Sokolský  den,  který  byl  i  tentokráte  věnován 

dvěma fotbalovým turnajům mládeže – 5. ročníku turnaje starších 

přípravek  „O  pohár  starosty  obce  Ostředek  –  JOMA  CUP“ 

a 3. ročníku turnaje starších žáků „O pohár SPZV Ostředek“. 

Na  zeleném  pažitu  se  proháněla  rovná  stovka malých 

fotbalistů  i  fotbalistek,  kterým  nezkazilo  radost  z fotbalu 

ani vrtkavé počasí se střídáním sluníčka a dešťových  přeháněk. 
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Ostředecké  barvy  se  v konkurenci  ostatních  rozhodně 

neztratily  a  chybělo  jen  málo,  aby  oba  týmy  získaly  poháry 

a medaile.  Za  předvedené  výkony  si  ovšem  všichni,  bez  rozdílu, 

zaslouží velkou pochvalu. 

Naši  starší  žáci  pod  vedením  trenéra  Mirka  Lejčka 

vybojovali  stříbrné medaile,  když dokázali porazit  Struhařov  (3:1) 

a Krhanice  (3:2).  S  celkovým  vítězem  ze  Zásmuk  jsme  prohráli 

až na penalty,  když  v zápase  naši  neudrželi  vedení  a  utkání  tak 

skončilo  v normální  hrací  době  remízou  1:1.  Ostředecký  Martin 

Filípek  byl  vyhlášen  nejlepším  gólman  turnaje  a  jeho  spoluhráč 

Jakub  Jiřík  si s pěti brankami vystřílel  trofej pro nejlepšího  střelce 

turnaje.  

 

Také ostředecká starší přípravka,  jak bylo výše uvedeno, 

sahala  po  medailích.  Do  turnaje  vstoupila  vítězstvím 

po penaltovém  rozstřelu  nad  FKM  Posázaví  a  následně  porazila 

Struhařov  (4:0).  Pak  sice  nestačila  v sousedském  derby 

na Soběhrdy (0:2) a prohrála i s vítěznými Zásmuky (1:4), nicméně 

stačilo, aby v posledním zápase celého  turnaje soběhrdští porazili 

FKM  Posázaví  a  radovala  by  se  z bronzových  medailí.  Ještě 

v poslední minutě Soběhrdy vedly, ale FKM v posledních vteřinách 

vyrovnal a na naše špunty tak zbyla nepopulární čtvrtá příčka. 

Poděkování patří všem, kdo se na vydařené sportovní akci podíleli. 

NOHEJBALOVÝ	TURNAJ	TROJIC	
Ani  letos  nepřipravíme  o  turnaj  všechny,  kdo  rádi  hrají 

nohejbal.  Nohejbalový  turnaj  trojic  se  uskuteční  v sobotu 

11. července na víceúčelovém kurtu. Pokud máte chuť zasportovat 

si, pošlete přihlášku emailem na predseda@sokolostredek.cz 
či  formou  SMS  na  602 659 720  nejpozději  3.  července.  Počet 

účastníků je omezen. 

Přeji Vám krásné léto plné sluníčka 

Ing. Marek Škvor, předseda TJ 

 



SDRUŽENÍ DOBROVOLNÝCH HASIČŮ OSTŘEDEK   
 

8  2/2015 

Pokračování ze str. 1 

První  trénink  v terénu  se  uskutečnil  v neděli  12.  dubna 

na dětském  hřišti 

v Ostředku,  kam 

už přišlo  mnohem 

více  dětí.  Starosta 

sboru  Petr  Sadílek 

vyzval  děti 

k nástupu, kde jsme 

je společně  přivítali 

a  následně  rozdělili 

do  tří  skupin. 

Seznámili  jsme 

se „uzlováním“,  což  je  jedna  z disciplín  Hry  plamen  a  druhá 

skupinka  zapojovala,  rozhazovala a motala hadice. Nejmladší děti 

si po  krátké  rozcvičce  prohlédli  hasičskou  cisternu,  kterou  pak 

zvěčnily na parádních obrázcích. 

Týden po prvním setkání jsme dostali pozvánku zúčastnit 

se Hasíkova dobrodružství v Teplýšovích. Ač  jsme věděli, že zatím 

nic  neumíme,  vyjeli  jsme  s tím,  že  se  podíváme,  inspirujeme 

a nasbíráme  nové  zkušenosti.  K velkému  překvapení  jsme 

se i umístili  s dobrými  výsledky.  Ne  jenom  my,  ale  i  děti  měly 

velkou  radost,  proto  jsme  se na  dalším  tréninku  pustili  s velkou 

motivací do dalších témat. 

Dnes  už  mají  děti  v malíčku  poznávání  topografických 

značek, základy zdravovědy, uzlování  (plochá spojka, zkracovačka, 

lodní  uzel  a  tesařský  uzel).  Největší  radost  mají  z nově 

zakoupených  hadic,  které  jsme  jim  pořídili  pro  jejich  činnost. 

Především jsou rozměrově vhodné pro malé hasiče, ani ti nejmenší 

nemají problém je unést. 

Protože  jsou  hasiči  i  nositeli  kulturního  života  v obci, 

připravili  jsme  na  30.  dubna  s dětmi  čarodějnice  do  Ostředka 

a Mžížovic.  Také  jsme  se  zúčastnili  pomocných  příprav  na  akci 

Šakalý dech ve Mžížovicích. 

Všechny  děti  jsou moc  šikovné  a  nadšené  z  poznávání 

nových  věcí.  Překvapují  nás  nejen  svou  zvídavostí  a  zájmem, 

ale především  energií,  kterou  vkládají  do  jejich  činnosti.  Jsme 

v kontaktu  s okolními  sbory,  které  také  vedou  družstva  malých 

hasičů, pro vzájemnou spolupráci a aktivity. Teď máme před sebou 

letní prázdniny, během kterých chceme doladit zázemí a vybavení 

pro  naši  činnost.  Největším  problémem  je  však  prostor, 

kde bychom  mohli  bezpečně  s dětmi  trénovat  a  připravovat 

se na soutěže. Prozatím improvizujeme – trénujeme na fotbalovém 

hřišti  ‐  když  je  volné,  v parku  u  nádrže  nebo  se  jen  tak  vydáme 

na poznávací výpravu po vsi. V této  souvislosti bych  touto  cestou 

chtěla poděkovat  rodičům, kteří se aktivně podílejí při přípravách 

a aktivitách na trénincích. Tento kroužek není ničím omezen, proto 

rádi  přivítáme  další  děti  do  našeho  kolektivu  malých  hasičů, 

kontakt: klarkaskvor@seznam.cz, 775 159 112 

Za  kolektiv mladých  hasičů Vám  všem  přeji  krásné  léto 

plné pohody, sluníčka a odpočinku. 

Klára Škvorová, referentka dětí SDH Ostředek 

Milí čtenáři…. 

V letošním roce jsme se trochu obávali, jestli naše májka 

do  rána  zůstane  stát.  Nejenže  odolala,  ale  navíc  místní  mladíci 

přivezli z okolních vesnic dva věnce,  tedy stejně  jako vloni. Hasiči 

se však více věnovali dohledu nad pálením „čarodějnic“. Na  louce 

mezi „Jawou“ a Ryšavými se  již od konce zimy připravovala veliká 

hromada všeho možného, dřevěného. Okolo půl deváté večer jsme 

ji podpálili a  ještě druhý den  jsme přihrnovali z okrajů do ohniště, 

aby vše dohořelo. 

V  sobotu  16.  5.  jsme  se  zúčastnili  okrskové  soutěže 

ve Hvězdonicích,  kde  se  soutěž  konala  po  dvaceti  letech. Místní 

hvězdonický  sbor  hasičů  tento  den  oslavil  své  90‐ti  leté  výročí 

založení. My  jsme na soutěž vyrazili ve složení  jedno družstvo žen 

a jedno družstvo mužů. Ženy skončily na pátém a muži na čtvrtém 

místě. 

V  sobotu  30.  5.  jsme  s  naší  technikou  obohatili  dětský 

den, který pořádalo sdružení CPV. 

V  sobotu  13.  6.  se  konala  tradiční  rocková  zábava 

pod širákem  ve  Mžížovicích  se  skupinou  Šakalí  dech.  Přes  to, 

že si s námi  počasí  dost  zahrávalo  a  ještě  v  devět  hodin  večer 

pršelo, tak jste dorazili snad úplně všichni. A kdo tam chyběl, tak o 

hodně přišel, protože  se  zábava opravdu podařila.  Je vidět,  že  se 

všichni  na  tuto  akci  těšíte  a  ani  špatné  počasí  vás  neodradí. 

Děkujeme,  že jste  přišli  a  svou  účastí  podpořili  rodinu  našeho 

kamaráda. 

Přejeme vám krásné prázdniny....  Členové SDH Ostředek 

starosta SDH Ostředek Petr Sadílek, tel.: 777 268 380 
velitel SDH Ostředek František Nerad, tel.: 606 937 635 
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